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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2014 
Datum:  18. 11. 2017 
 

Z  A P I S N I K 
19. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 4. 11. 2017 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine 
Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran Remic, 
Jožko Tomšič, Irena Dim, Peter Smole; 
 
Odsotni: Jure Novak, Vojko Strmole; 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, Štefan Velečič, Valerija Jarm – OU 
Marija Sluga – Predsednica Nadzornega odbora Občine Mirna 
Rok Nose - Dolenjski list 
Predstavnica podjetja Region Brežice (pripravljavec OPPN), ga. Nataša Filipčić, direktor podjetja Kremen, d.d.-g. Marcel 
Žmavčič in Martin Blatnik – pri razlagi  Odloka o OPPN peskokopa Jersovec (točka 5); 
Judita Thaler, predstavnica podjetja Urbi, d.o.o.– pri razlagi Odloka 2. SD OPN in Odloka o SD LN plinovoda (točki 6 in 
7); 
Ana Stiplošek, predstavnica podjetja Realis, d.o.o – pri razlagi Odloka o NUSZ (točka 8); 
Vodja SOU Mirnsko – temeniška dolina, Brigita Železnik (točka 11) 
 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članov in članic občinskega sveta in da je 

občinski svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje z dne 25. 7. 2017 
2. Pregled in potrditev zapisnika 9. izredne seje z dne 06. 9. 2017 
3. Pregled in potrditev zapisnika 10. izredne seje z dne 18. 10. 2017 
4. Predlog Odloka o spremembah proračuna Občine Mirna za leto 2017 – rebalans 2 in Predlog ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2017- 2. sprememba 
5. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Peskokop Jersovec, širitev 

pridobivalnega prostora Jersovec II – 2. obravnava  
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Lokacijskega načrta plinovoda za Posavje in Dolenjsko 

skozi Občino Trebnje na območju Občine Mirna - 2. obravnava 
7. Predlog Odloka o drugih (2) spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta Občine Mirna 

- 2. obravnava 
8. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč - 1. obravnava 
9. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna  
10. Regijski izvedbeni načrt na področju socialnega varstva za obdobje 2017 – 2020 - seznanitev 
11. Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in 

redarstvo za leto 2016 – seznanitev 
12. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
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13. Nadzorni odbor – seznanitev z delom  
14. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje z dne 25. 7. 2017 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 25. 7. 2017  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 9. izredne seje z dne 6. 9. 2017 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 9. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 6. 9. 2017  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 10. izredne seje z dne 18. 10. 2017 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 10. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 18. 10. 2017  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah proračuna Občine Mirna za leto 2017 – rebalans 2 in Predlog ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Mirna za leto 2017- 2. sprememba 
 
Uvodno predstavitev Odloka o spremembah proračuna za leto 2017 sta podali Tanja Šinkovec in Maja Anzelj.  
 
Predsednik Odbora za gospodarstvo (OG) Peter Smole je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu 
in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Predsednik Odbora za proračun in lokalno samoupravo (OPLS) Zoran Remic je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti (ODD) Igor Kašič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
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Igor Kašič, ki je po pooblastilu predsednika SPK vodil sejo,  je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (OOP) Jožko Tomšič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Župan je nato prisotne seznanil z vloženim amandmajem št. 1. Pojasnjena je bila vsebina in razlogi za prerazporeditev 
proračunskih sredstev. 
 
Nato je uvodno predstavitev spremembe Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2017 podala 
Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik OOP Jožko Tomšič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem načrta s stvarnim premoženjem. 
 
Predsednik Odbora za proračun in lokalno samoupravo (OPLS) Zoran Remic je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem načrta s stvarnim premoženjem s popravkom naslova 
nepremičnine predvidene za prodajo (zap. točka 3 v načrtu razpolaganja). 
 
Nadalje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji: 
 
SKLEP: 

1. Sprejme se Amandma št. 1 v predloženi vsebini. 
2. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2017 – 

rebalans 2 skupaj z Amandmajem št. 1. 
3. Sprejme se sklep o zadolžitvi za leto 2017 v predloženi vsebini. 
4. Sprejme se letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2017 – 2. sprememba, po 

seznamu, ki je sestavni del tega sklepa. 
 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Peskokop Jersovec, širitev 
pridobivalnega prostora Jersovec II – 2. obravnava  
 
Uvodno predstavitev predloga odloka v 2. obravnavi je podal mag. Štefan Velečič. Povedal je, da je predlagani 
prostorski akt pripravljen za sprejem, saj je v skladu z veljavno zakonodajo prestal vse predhodne postopke do faze 
obravnave in sprejema na seji Odbora za okolje in prostor oz. občinskega sveta. Odlok je v juniju letos že obravnaval 
OS, a je bil zaradi določenih dilem (sum ogrožanja stanovanjskega objekta z meteornimi vodami) sprejem preložen. 
Opravljen je bil izredni inšpekcijski nadzor izvajanja del pri izkoriščanju roženca; na dan izvedbe nadzora ni bilo 
ugotovljenih kršitev, zato se ponovno predlaga sprejem Odloka. 
Direktor podjetja Kremen, d.d. je prisotnim razložil prizadevanja, da se razmere uredijo, zato so se z lastnikom objekta, 
ki naj bi ga ogrožal peskokop, dogovorili o potrebnih ukrepih, da se morebitne anomalije odpravijo. 
Vsebino OPPN Jersovec, širitev pridobivalnega prostora Jersovec II je v nadaljevanju predstavila urbanistka, 
predstavnica podjetja Region Brežice, ga. Nataša Filipčić, univ.dipl.inž.arh. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Odloka. 
 
Igor Kašič, ki je po pooblastilu predsednika SPK vodil sejo,  je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
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RAZPRAVA: 
Petra Smoleta je zanimal pozitiven učinek za Občino Mirna. 
Župan mu je povedal, da podjetje plačuje občini koncesnino.  
Ireno Dim je zanimalo ali bo ta učinek pozitivno viden tudi na Gomili? 
Župan je povedal, da bo sanirana cesta na Gomili, poleg tega pa urejena tudi javna razsvetljava.  
Janez Bračko je pohvalil zgledno sodelovanje Kremena in občine. 
Župan je poudaril, da je podjetje Kremen sofinanciralo nakup AED. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Peskokop 
Jersovec, širitev pridobivalnega prostora Jersovec II v drugi  obravnavi v predloženem besedilu. 
 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Lokacijskega načrta plinovoda za Posavje in Dolenjsko skozi 
Občino Trebnje na območju Občine Mirna - 2. obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je prisotnim predstavil g. Velečič. Veljavni prostorski akt je bil v letu 1989 sprejet v prejšnji skupni 
Občina Trebnje. Zaradi spremenjenih razmer, predvsem v gospodarstvu, pa so se pokazale potrebe po spremembi, ki jo 
je podrobneje obrazložila ga. Judita Thaler, predstavnica podjetja Urbi d.o.o.. Bistvo spremembe je, da se načrtovana 
trasa plinovoda skrajša za 451 m in se zaključi z razdelilno postajo. Spremenjeni Odlok o LN daje večje možnosti za 
gradnjo objektov znotraj PIC Mirna in v območju obstoječih gospodarskih/industrijskih subjektov izven PIC. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Odloka. 
 
Igor Kašič, ki je po pooblastilu predsednika SPK vodil sejo,  je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Lokacijskega načrta plinovoda za 
Posavje in Dolenjsko skozi Občino Trebnje na območju Občine Mirna v drugi obravnavi v predloženem 
besedilu. 
 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Odloka o drugih (2) spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta Občine Mirna - 2. 
obravnava 
 
Uvodno obrazložitev Odloka sta prisotnim predstavila mag. Velečič in ga. Judita Thaler. Odlok govori o spremembi 
namenske rabe ene parcele v območju Gomile, za katero je pobudo podal občan, ki je plačal pripravo prostorskega akta. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Odloka. 
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Igor Kašič, ki je po pooblastilu predsednika SPK vodil sejo,  je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Župan se je ge. Thaler zahvalil za angažiranje in pomoč pri pridobitvi dokumentov. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o drugih (2) spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega 
načrta Občine Mirna v drugi  obravnavi v predloženem besedilu. 
 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč - 1. obravnava 
 
Gradivo sta prisotnim podrobno predstavila mag. Velečič in ga. Ana Stiplošek, predstavnica podjetja Realis d.o.o.. 
Poudarjeno je bilo, da je Ministrstvo za okolje in prostor Občino Mirna pozvalo, da sprejme odlok, ki bo skladen z 
veljavno zakonodajo. Akt se sprejema po dvofaznem postopku, posreduje pa se ga tudi v 14 dnevno javno obravnavo. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Odloka. 
Igor Kašič, ki je po pooblastilu predsednika SPK vodil sejo,  je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
RAZPRAVA: 
Jožka Tomšiča je zanimal obračun NUSZ za grad? 
Župan je povedal, da znaša približno 3.500 EUR. 
Zorana Remica je zanimalo ali je NUSZ za gradove opredeljen v zakonodaji? 
Ana Stiplošek je povedala, da obstaja pravna podlaga. 
Štefan Velečič je dodal, da je predlagani akt v tem delu skladen z zakonodajo, kar v veljavnem odloku (ki je bil sprejet v 
prejšnji skupni Občini Trebnje) ni bilo usklajeno. 
Janez Bračko se strinja z besedilo, odloka, predlaga pa, da se za zemljišča, ki imajo ugodno lego v smislu izkoriščanja 
alternativnih virov obračuna višja stopnja NUSZ. 
Župan je povedal, da tega odlok ne predvideva, da pa cenilci ugodne lokacije zemljišč v cenilnih mnenjih ovrednotijo. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna sprejme Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v 

Občini Mirna v prvi obravnavi v predloženem besedilu. 

2. Odlok se posreduje v štirinajstdnevno javno obravnavo. 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 9. točki 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna  
 
Uvodno predstavitev Sklepa je obrazložila mag. Valerija Jarm. OŠ Mirna, Vrtec Deteljica je, skladno z veljavno 
zakonodajo, pripravila predlog za spremembo ekonomske cene programov predšolske vzgoje. Izračun cene je 
pripravljen v skladu s sprejeto sistemizacijo delovnih mest v Vrtcu Deteljica za šolsko leto 2017/2018, in sklepom o 
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oddelkih ter drugo zakonodajo, pri čemer se pri izračunu v 1. starostnem obdobju dodatno upošteva največji možen 
normativ, to pomeni dve dodatni mesti (z upoštevanjem fleksibilnega normativa, za kateri bo občina zagotovila sredstva).  
V primeru, da se ne upošteva najvišji možen fleksibilen normativ, to pomeni višji ceni za 1. starostno obdobje: 499,83 
EUR in 2. starostno obdobje: 367,14 EUR.  
 
V sklepu o določitvi cen se tudi določi, da v kolikor je otrok prisoten v vrtcu več kot 9 ur dnevno, starši otrok doplačajo 
prisotnost otroka za vsako začeto uro v višini 2,30 EUR oziroma s potrdilom delodajalca staršev, da je odsotnost staršev 
zaradi službe z upoštevanim časom vožnje prevoza na delo in z dela daljša od 9 ur, v višini 0,70 EUR. V kolikor je otrok 
prisoten v vrtcu po poslovnem času vrtca, starši otrok doplačajo prisotnost otroka za vsako začeto uro v višini 6,85 EUR. 
Te navedene cene ostajajo nespremenjene.  
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti, Igor Kašič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu 
in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna v predloženi 
vsebini. 
 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 10. točki 
Regijski izvedbeni načrt na področju socialnega varstva za obdobje 2017 – 2020 – seznanitev 
 
Uvodno predstavitev je podala mag. Valerija Jarm: regijski izvedbeni načrt na področju socialnega varstva za obdobje 
2017-2020 za jugovzhodno statistično regijo je bil oblikovan na regijski koordinacijski skupini, ki je bila sestavljena iz 
predstavnikov regijske razvojne agencije, predstavnikov lokalne skupnosti (13 občin), predstavnikov lokalnih izvajalcev, 
nevladnih organizacij in predstavnikov uporabnikov. Regijska koordinacijska skupina šteje 21 članov.  

Skupina je proučila socialne problematike, ocenila potrebe in predlagala ukrepe na regionalni ravni. Opredelila je 

prioritetna področja, in sicer:  

- Center za terapevtsko in psihosocialno obravnavo z mobilno pomočjo na domu za področja in ciljne skupine: 

zasvojenost, mladi, družine, osebe s težavami v duševnem razvoj, žrtve nasilja, otroci, žrtve travm; 

- Nastanitvena podpora za vse ranljive skupine; 

- Programi za socializacijo in integracijo Romov. 
 
Po sprejemu regijskega načrta lokalna skupnost v svojih planskih dokumentih opredeli obseg, način in dinamiko 
doseganja ciljev, ki spadajo v njeno pristojnost. 
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti, Igor Kašič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu 
in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se je seznanil z regijskim izvedbenim načrtom na področju socialnega varstva za 
obdobje 2017 – 2020 za JV statistično regijo. 
 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
 



7 
 

K 11. točki 
Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in redarstvo za 
leto 2016 – seznanitev 

Seznanitev je obrazložila vodja skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina, Brigita Železnik, ki je prisotne 
seznanila z letnim poročilom medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2016. 
Brigita Železnik je predstavila gradivo s poudarkom na področju nadzora, ki je obsegal predvsem ravnanje s 
komunalnimi odpadki, varstvo cest in ravnanje z odpadno vodo, nadzor plačevanja turistične takse ter oglaševanje na 
javnih mestih (plakatiranje). Povedala je, da je bilo v letu 2016 uvedenih 34 inšpekcijskih postopkov, največ na področju 
komunalnih odpadkov, sledi varstvo cest in oglaševanje/plakatiranje.  
 
Predsednik OG Peter Smole je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Peter Smole je rekel, da bi Občina Mirna lahko kupila še eno tablo za merjenje hitrosti ob vstopu na Mirno. 
Direktorica OU Tanja Šinkovec je povedala, da se je občina že zanimala za nakup table za merjenje hitrosti, ampak še ni 
prišlo do realizacije nakupa. 
Zoran Remic je povedal, da so stanovalci bloka prejeli dopis s strani Komunale Trebnje d.o.o. o izvedbi inšpekcijskega 
nadzora. Ob nadzoru so pristojni ugotovili, da so v zabojnikih za smeti nepravilno razvrščeni odpadki. Povedal je, da se 
mu ne zdi prav, da bi bili zaradi nekega neznanega posameznika sankcionirani kolektivno vsi stanovalci bloka. 
Vodja SOU Brigita Železnik je povedala, da so verjetno dobili dopis o povišanju cene zaradi neločevanja odpadkov in da  
kolektivno kaznovanje glede na zakonodajo ni možno. Dodala je, da bo izvajalca javne službe opozorila na korektno 
pošiljanje obvestil.  
Jožko Tomšič je izpostavil problem parkiranja pred vrtcem, kjer ni zadosti parkirnih mest, zato starši parkirajo avtomobile 
tudi na pločniku, kar je bilo s strani Medobčinskega redarstva in inšpektorata tudi sankcionirano. 
Župan je s problem parkiranja seznanjen, zato bo za rešitev problema urejenih pet parkirišč (čez cesto med blokom in 
Kolencem), z adaptacijo vrtca pa bo urejeno tudi parkirišče. 
Brigita Železnik je dodala, da je največ kršitev v dopoldanskem času, ko vozniki daljši čas parkirajo na pločnikih. 
Janez Bračko je dal pobudo, da bi bilo novo parkirišče pred vrtcem urejeno tako, da otroci ne bi hodili preko ceste. 
Župan je povedal, da to trenutno ni možno. 
Irena Dim je izpostavila problem odlaganja zabojnikov na Gomili. Cesta preko Gomile je zelo prometna in, ko delavci 
Komunale Trebnje d.o.o. ob pobirajo smeti, pustijo zabojnike ob robu cestišča, kar pa je nevarno- če je vetrovno se 
prazen zabojnik lahko prevrne in postane ovira na cestišču. 
Župan je povedal, da bo Komunalo Trebnje d.o.o. opozoril na ta problem in želel, da se zabojnike na takih lokacijah vrne 
nazaj na predviden prostor. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna se je seznanil z letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in 
Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2016. 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za 
leto 2016. 

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 12. točki 
Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 10. seje Odbora gospodarstvo z dne 2. 11. 2017 
 11. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo z dne 6. 11. 2017 



8 
 

 12. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 7. 11. 2017  
 17. seje Statutarno pravne komisije z dne 8. 11. 2017 
 16. seje Odbora za okolje in prostor z dne 9. 11. 2017 

 

Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 

 
K 13. točki 
Nadzorni odbor – seznanitev z delom  
 
Predsednica NO Marija Sluga je prisotnim povedala, da trenutno končujejo z nadzorom projektne dokumentacije in da 
bo na prihodnji seji predstavila končno poročilo. 
 
 
K 14. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z aktivnostmi, ki potekajo na projektu MPZA v letu 2017 in  prisotnim razdelil Poročilo za leto 
2017 in povedal, da je s strani županov prejel številne zahvale in čestitke za odlično vodenje projekta.  
 
Župan je napovedal naslednjo sejo OS v decembru. 
 
Janez Bračko je vprašal kako novinarji pridejo do gradiva za sejo; tudi Rok Nose je povedal, da na spletni strani danes ni 
bilo gradiva. 
Direktorica OU Mirna Tanja Šinkovec mu je povedala, da je gradivo objavljeno 7 dni pred sejo na spletni strani Občine 
Mirna, po elektronski pošti pa se pošlje le vabilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.00. 
 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Lidija Uhan                   Dušan Skerbiš   
      


